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Voorzitter, 

De afgelopen jaren heb ik mij met veel ambitie en energie ingezet voor onze gemeente. 

Daarbij geniet ik van de samenwerking met de inwoners die zich op vele manieren inzetten 

voor onze gemeenschappen. De kracht van onze gemeente ligt bij deze mensen: laten we hen 

de ruimte geven en blijven geven. De afgelopen jaren heb ik tevens ervaren, dat ik door een 

actieve inzet onze prachtige gemeente op de kaart heb kunnen zetten: zowel regionaal als op 

provinciaal niveau. 

Na ruim vier jaren kent u mij inmiddels, ik loop niet weg voor het aanpakken van problemen. 

Ik heb steeds gezocht – en blijf zoeken - naar oplossingen die het mogelijk maken om, soms 

jaren lopende vraagstukken, echt tot een afronding te brengen. Mijn inzet is steeds om onze 

gemeente een betrouwbare en consequente partner te laten zijn voor onze inwoners, onze 

ondernemers en onze maatschappelijke organisaties. 

In uw richting heb ik mij steeds sterk gemaakt voor een duidelijke taakverdeling tussen Raad 

en College. Aan de Raad is de politiek: het vaststellen van de algemene kaders waarbinnen 

het College moet functioneren en de controle op de uitvoering binnen deze kaders. 

Als wethouder - en collegelid - sta ik voor mijn bestuurlijke verantwoordelijkheid. Binnen de 

grenzen die mede door u zijn gesteld, zoek ik naar oplossingen die ook in individuele gevallen 

passen. Ook is het mijn rol u te adviseren over de besluiten die u gaat nemen. Aan u is de 

uiteindelijke keuze. 

Ik vind dat deze heldere taakverdeling tussen Raad en College nodig is, zodat het 

gemeentebestuur op een optimale manier kan functioneren richting onze inwoners. Ik stel vast 

dat onze beelden daarover in de praktijk verschillen: recente voorbeelden daarvan zijn de 

discussie over het toekennen van een starterslening en het handhavingstraject aan de 

Wilhelminastraat. Dit heeft geleid tot spanning tussen uw Raad en deze wethouder. Hierdoor 

gaat over en weer veel tijd en energie verloren. Bovendien leidt dat af van waar het echt om 

gaat: de gezamenlijke inzet voor de inwoners van onze gemeente. 

Door deze spanning zie ik het draagvlak voor mijn bestuursstijl afbrokkelen. Dat doet mij 

pijn! Er is immers nog veel te doen in Bodegraven-Reeuwijk. 

Het voorgaande kan voor mij maar tot een conclusie leiden: ik bied de gemeenteraad hierbij 

mijn ontslag aan! 

 


